
ترکش های گزارش پرونده فساد 
افشاریان در فدراسیونپایان کار  رسمی مهدی  و در فوتبال

کمیتــه  و  داوران  کمیتــه  رؤســای 
مسابقات ســازمان لیگ از سمت خود 

رسما کنار رفتند.
به گزارش فوتبال ۳۶۰، پرونده فســاد 
در فوتبــال اســتان کرمــان پیرامــون 
باشــگاه مــس  اتفاقــات رخ داده در 
رفسنجان، در روزهای گذشته با جدیت 
ویژه ای دنبال شد و طبق آخرین خبرها 
و تأیید رسمی رئیس دادگستری استان 
کرمان، تخلفات صورت پذیرفته مربوط 
به ســال ۱۴۰۰ و قبل از آن است و در 
این رابطه در زمســتان ســال گذشته 
پرونده ای در دســتگاه قضائی اســتان 

کرمان تشکیل شده بود. 
در این رابطه همچنین روز شــنبه (۲۲ 
اردیبهشت) پنج نفر از افراد در کمیته 
فوتبال،  فدراســیون  اعضای  و  داوران 
ســازمان لیــگ و یــک روزنامه نــگار 
به  ادای توضیحات  ورزشــی جهــت 
دســتگاه قضائــی اســتان احضــار و 
دعوت شــده اند. سهیل مهدی، رئیس 
کمیتــه مســابقات ســازمان لیــگ از 
سمت خود بعد از حواشی ایجادشده 
کناره گیری کرده بود و در روزهای اخیر 
زمزمه هایــی دربــاره پایــان همکاری 
فدراســیون فوتبال با خداداد افشاریان 

هم به گوش می رسید. 
در حالی که اهالی فوتبال چشم انتظار 
اعلام خبری رسمی از سوی مسئولان 
فدراســیون فوتبــال و ســازمان لیگ 
بودنــد، ســرانجام بعد از انتشــار دو 
بیانیه از سوی کمیته اخلاق فدراسیون 
در زمینــه رســیدگی ویژه بــه پرونده 
ایجادشده در این کمیته، سایت رسمی 
فدراســیون، پایان همکاری با مهدی و 

افشاریان را رسما اعلام کرد.

مرادی جانشین افشاریان شد
مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال 
بــا صدور حکمــی، دانیال مــرادی را 
که به عنوان رئیــس دپارتمان داوری 
فدراســیون فعالیت می کرد، به عنوان 
مســئول امور مرتبط بــا کمیته داوران 
منصوب کرد تا سرپرســت این کمیته 

به زودی معرفی شود. 
در حالــی در خبر منتشــره از ســوی 
فدراســیون، اشــاره ای به نام خداداد 
افشــاریان نشــده که او عملا از سمت 
خود کنار گذاشته شــده و مرادی قرار 
اســت در نقش جانشــین افشــاریان 
فعالیــت خــود را دنبال کنــد تا خبر 

کناره گیری افشاریان رسما تأیید شود.

جانشــین  نقش  در  هم  کشــوری فرد 
مهدی

حیــدر بهاروند، رئیس ســازمان لیگ 
فوتبــال ایــران هــم در واکنــش به 
درخواست  مهدی،  ســهیل  استعفای 
رئیس کمیته مســابقات را تأیید کرده 
اســت؛ به طوری که در خبر منتشره از 
آمده است:  فوتبال  سوی فدراســیون 
«با حکم رئیس ســازمان لیگ فوتبال، 
محمدرضــا کشــوری فرد، عهــده دار 
وظایف کمیته مســابقات سازمان لیگ 
شــد». جالــب آنکه در خبــر انتخاب 
کشــوری فرد به عنوان مسئول کمیته 
مســابقات، نامی از سهیل مهدی برده 
نشده اما با این وجود، کشوری فرد قرار 
است تا موعد انتخاب سرپرست برای 
ریاست کمیته مسابقات سازمان لیگ، 
در نقش جانشین مهدی فعالیت کند.

نایب قهرمان آسیا شدملیکا میرحسینی 
تکوانــدوی  رقابت هــای  ادامــه  در 
قهرمانی آســیا ۲۰۲۴ در ویتنام، ملیکا 
میرحســینی نماینــده وزن منهای ۷۳ 
کیلوگرم ایــران در دیدار فینــال برابر 
میونگ از کره جنوبی ۲ بر یک شکست 
خــورد و به مدال نقره آســیا دســت 

یافت.
 میرحسینی در راندهای اول و سوم با 
نتایج ۴ بر ۳ و ۷ بر ۶ شکســت خورد 
و در رانــد دوم نیز بــا نتیجه ۶ بر ۴ به 
برتری رسید. او پیش از این برابر رقبای 
خود از ویتنــام و ازبکســتان صاحب 

برتری شده بود.
مهــدی  رقابت هــا  ایــن  ادامــه  در 
حاجی موســایی در وزن منهــای ۵۸ 
کیلوگــرم برای کســب مــدال طلا به 
میــدان می رود و مهــران برخورداری 
و محمدحســین یزدانی نیــز در فینال 
وزن منهای ۸۷ کیلوگرم برابر یکدیگر 

مبارزه خواهند کرد.
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سال بیست ویکم      شماره ۴۸۳۶ 

زنوزی  تراکتور  را  می فروشد؟خبر بد یا خوب برای «پرشورها»
بعد از شکست تراکتور برابر مس رفسنجان و حذف از جام حذفی، 
برای دومین بار در دو ســال اخیر، بحــث واگذاری مالکیت تراکتور 
مطرح شــده اســت. به گزارش ایســنا، تراکتور روز پنجشــنبه در مرحله 
یک چهارم نهایی جام  حذفی مغلوب مس رفســنجان شد تا از حضور در 
جمع چهار تیم پایانــی جا بماند. در پایان این بازی هواداران علیه مالک، 
مدیریت، کادر فنی و بازیکنان شــدیدا شــعار دادنــد و از نتیجه عصبانی 
بودند. «پرشورها» که خشمگین بودند، در اطراف ورزشگاه تجمع کردند و 
شعارهای خود را آن قدر تکرار کردند که در نهایت با مساعدت یگان ویژه 

بعد از دو ساعت غائله ختم به خیر شد. 
حالا که تراکتور پس از نمایشی امیدوارکننده در سال ۱۴۰۲ روزگاری نسبتا 
بحرانی را در سال ۱۴۰۳ ســپری می کند، خبری تکراری مبنی بر واگذاری 
مالکیت از طرف محمدرضا زنوزی به گوش می رســد؛ خبری که دو سال 
پیش هم در زمانی که شرایط تراکتور به مراتب بحرانی تر از امروز بود، در 
رسانه ها پیچید. زنوزی قبل از شروع فصل روی آنتن زنده تلویزیون تیمش 
را «بهتریــن تراکتور تاریخ لیگ برتر» نام داد اما این تیم در شــش بازی با 
مدعیان لیگ برتر (اســتقلال، پرسپولیس و سپاهان) فقط دو امتیاز کسب 
کرد و تنها یک بار موفق به گل زنی شــد. تیمی که چهارمین فصل متوالی 
بدون جام خود را سپری می کند و تنها افتخارش در دوران خصوصی خود 

فتح جام حذفی بوده است.
شهریور سال ۱۴۰۰ زمانی که بحرانی عجیب تر از امروز بر سر تراکتور سایه 
افکنــده بود، بحث واگذاری مالکیت تراکتور بــه علت اعتراض هواداران 
دربــاره وضعیت اســف بار تراکتــورِ آن روزها به میان آمد. در شــرایطی 
که پرشــورها تجمعی مقابــل بنیان دیزل ترتیب دادند، جمشــید نظمی، 
مدیرعامل وقت باشــگاه تراکتور، از طریق بلندگــو و درحالی که در بالکن 
ســاختمان باشگاه تراکتور حضور داشت، از واگذاری مالکیت باشگاه خبر 
داد و سپس رســانه رسمی باشــگاه هم این موضوع را تأیید کرد. این در 
حالی بود که تی تی ها، بیست وسوم همان ماه باید در لیگ قهرمانان آسیا 
مقابل النصر صف آرایی می کردند. در آن زمان صحبت هایی از بازگشــت 
مالکیت تراکتور به کارخانه یا حتی سپاه به میان آمد و برخی واگذاری به 

مس سونگون را مطرح کردند.
جواد ششــگلانی، رئیس هیئت فوتبال آذربایجان  شرقی، در این باره گفته 
بود: وظیفه ما این اســت که نقــش انتقالی را انجــام دهیم و نمی دانم 
منظــور مدیران تراکتور از تحویل باشــگاه چه چیزی اســت و باید دیدگاه 

خود را بگویند.
ششــگلانی با بیان این مطلب درباره احتمــال واگذاری تراکتور به مالکان 
قبلــی ابــراز بی اطلاعی کرد. با وجــود این ادعا نام ســه مالک احتمالی 
به عنوان جانشین زنوزی در محافل فوتبالی تبریز به گوش می رسید. البته 
با اینکه ســران باشــگاه از واگذاری مالکیت خبر داده بودند، درست یک 

هفته بعد، زنوزی بحث های مربوط به واگذاری را شدیدا تکذیب کرد.
محمدرضــا زنوزی، ۲۰ شــهریور ۱۴۰۰ در گفت وگویی اعــلام کرد: «بنده 
نمی گذارم این باشگاه تنزل کند. مالکیت این باشگاه با من است و اگر هم 

آن را بفروشم، در اوج این کار را انجام خواهم داد».
حتــی اگر بخواهیم به ســخنان مالــک تراکتور که اکثــرا وعده هایش در 
سال های اخیر محقق نشده، متکی شــویم، درحال حاضر تراکتور در اوج 
نیســت که بخواهد این تیــم را واگذار کند، مگر اینکــه مالک متمول تیم 
تبریزی راهی نیافتن به لیگ نخبگان آسیا، حذف از جام حذفی و چهارمی 
در لیــگ برتر را اوج بدانــد. اگر مانند بار قبل، این خبر به زودی از ســوی 
خود زنوزی تکذیب شــود، سناریوی دو ســال قبل با اندکی تغییر دوباره 

رقم می خورد.

هم  برود؟آیا  افشاریان باید از هیئت رئیسه  فدراسیون فوتبال 
کارشناس حقوقی فدراسیون فوتبال می گوید به دلیل جلوگیری از 
بروز حاشــیه های پرونده فســاد در فوتبال، کمیته اخلاق باید رأی 
موقتی برای افشــاریان صادر کند. به گزارش تســنیم، خداداد افشــاریان، 
رئیس کمیته داوران، در حالی از فدراســیون فوتبال جدا شد که به اذعان 
خودش «ادعاهایی علیه او» در پرونده فساد فوتبال مطرح است. او هدف 
از این اســتعفا را جلوگیری از ایجاد حاشــیه و  التهاب برای فدراســیون 
فوتبال دانست. باوجوداین افشاریان عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال 
اســت اما تا این لحظه دربــاره کناره گیری از آن ســمتش، اقدامی نکرده 
است. رسول باختر، کارشناس حقوق ورزشــی، در این باره که آیا افشاریان 
باید از هیئت رئیسه فدراسیون هم استعفا دهد، به تسنیم گفت: از آنجایی 
که اتهامی علیه او اثبات نشــده و پرونده در حال بررســی است، الزام به 
استعفا ندارد اما با توجه به اینکه پذیرفته ادعاهایی علیه  او مطرح است، 
کمیتــه اخــلاق فدراســیون فوتبــال می تواند بــرای جلوگیــری از بروز 
حاشیه های احتمالی، مخدوش نشدن اعتبار فوتبال و پیشگیری از عواقب 
احتمالی، دســتور موقتی بــرای محرومیت از هرگونــه فعالیت در حوزه 

فوتبال برای افشاریان صادر کند.
او افزود: در صورتی که اتهامات این شــخص اثبات نشود، طبیعتا به کار و 
ســمت خودش بازمی گردد؛ ولی در صورت اثبات دیگر سرنوشت قضیه 

مشخص است.

اعلام شداسامی بازیکنان تیم ملی فوتبال فرانسه برای  یورو 
اسامی بازیکنان تیم ملی فوتبال فرانسه برای حضور در رقابت های 

یورو ۲۰۲۴ آلمان اعلام شد.
دیدیه دشــان، ســرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه، اســامی ۲۵ بازیکن این 
تیم برای حضور در مســابقات یورو ۲۰۲۴ آلمان را اعلام کرد. یورو ۲۰۲۴ 
روز جمعــه ۲۵ خرداد ۱۴۰۳ آغاز می شــود و در دیــدار افتتاحیه، آلمان 
در اســتادیوم «فوسبال آرنا مونشــن» (آلیانتس آرنا) به مصاف اسکاتلند 
می رود. دقیقا یک ماه بعد، اســتادیوم المپیا اشــتادیون برلین از مسابقه 

فینال میزبانی می کند.
اسامی بازیکنان تیم ملی فرانسه برای یورو ۲۰۲۴ به شرح زیر است:

دروازه بان ها: آلفونس آرئولا، مایک مانیان و بریس سامبا
مدافعان: جاناتان کلاوس، تئو هرناندز، ابراهیم کوناته، ژول کونده، فرلان 

مندی، بنجامین پاوار، ویلیام سالیبا و دایو اوپامکانو
هافبک ها: ادواردو کاماوینگا، یوســف فوفانا، آنتوان گریزمن، انگولو کانته، 

آدرین ربیو، اورلین شوامنی و وارن زئیرامری
مهاجمان: بردلــی بارکولا، کینگزلی کومان، عثمــان دمبله، اولیویه ژیرو، 

راندال کولو موانی، کیلیان امباپه و مارکوس تورام

اخبار فوتبال

ورزشورزش

در چنــد وقت اخیر انتصاب ها و انتخاب های فدراســیون های  ورزشــی بســیار پرماجرا بوده اســت. از پســت نایب رئیســی یگانه  عصاری
فدراســیون دوومیدانی که به زهرا محمودوند مجری شــبکه ورزش ســپرده شده است تا انتخاب 
محمدرضا گلزار به عنوان سرپرست تیم ملی پدل و حالا انتخاب سالار عقیلی، هنرمند موسیقی به 
عنوان عضو هیئت رئیسه فدراسیون وودبال (گلف). این نخستین بار نیست که سلبریتی ها به ورزش 
ایران پا گذاشته اند و بعضا عهده دار منصب های مهمی هم شده اند. سؤال ولی این است که حضور 
سلبریتی ها چه ارزش افزوده ای برای این فدراسیون ها دارد؟ آیا حضور آنها در بلندمدت به شناسایی 

این ورزش ها کمکی خواهد کرد؟ آنها چه دستاوردی برای ورزش ایران خواهند داشت؟ 

ستاره های سینما در ورزش
ستاره های سینما حضور پررنگی در این عرصه داشته اند؛ از مهران مدیری و داریوش ارجمند تا 
پژمان بازغی و علیرام نورایی و چندین و چند مصداق دیگر. پنج ســال پیش بود که مهران مدیری 
به عنوان رئیس کمیته هنرمندان فدراسیون بیلیارد و بولینگ منصوب شد. هاشم اسکندری، رئیس 
فدراسیون وقت دلیل انتصاب مهران مدیری را برگزاری «ستارگان بیلیارد» بیان کرد تا مدیری بتواند 
در راه جذب ستاره ها به این جام، کمک حال فدراسیون باشد. آذرماه سال ۱۳۹۶ در حکمی از سوی 
مســعود ســلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان وقت، داریوش ارجمند به عنوان عضو هیئت رئیســه 
فدراســیون ورزش های پهلوانی و زورخانه ای منصوب شــد. پژمان بازغــی در آذرماه ۱۳۸۸، مدت 
کوتاهی را به عنوان مشاور و مسئول فرهنگی تیم پرسپولیس در دوره مدیریت حبیب کاشانی پشت 
سر گذاشت. علیرام نورایی دیگر بازیگری بود که مسئولیت مشابه پژمان بازغی را هرچند بسیار کوتاه 
برای تیم فوتبال ملوان بندرانزلی، در خردادماه ۱۳۹۱ و در دوره مدیریتی حســین هدایتی عهده دار 
شــد. پرچم دار حضور سلبریتی ها در یک فدراسیون  اما فدراسیون تنیس است. این فدراسیون ابتدا 
با دعوت امیر جدیدی بازیگر مطرح ســینما به تیم ملی روی زبان ها افتاد. جدیدی سال هاســت در 
رشــته تنیس به صورت تخصصــی فعالیت می کند اما بعدها دعوت فدراســیون تنیس را رد کرد 
و حضور در تیم ملی را نپذیرفت. حضور محمدرضا گلزار، چهره شناخته شــده ســینمای ایران به 
دعوت رئیس فدراســیون تنیس در هیئت رئیسه رشــته پدل هم که متعلق به چند ماه قبل است. 
رضا گلزار سرپرست تیم ملی پدل شد و پس از حضور او در فدراسیون تنیس، میلاد کی مرام نیز در 
حکمی به عنوان مشاور این فدراسیون و عضو کمیته ساحلی منصوب شد. آخرین انتصاب حضور 
یک ســلبریتی در فدراسیون های ورزشی نیز مربوط به سالار عقیلی است. «سالار عقیلی، از مفاخر 
موسیقی و هنر آواز کشور با قبول دعوت مهرداد جمشیدی، دبیر کل فدراسیون و سرپرست انجمن 
وودبال طی حکمی از ســوی حمید عزیزی، رئیس فدراســیون گلف به عنوان عضو هیئت رئیســه 
انجمن وودبال منصوب شد» این متن خبری است که چند روز پیش روی خروجی سایت فدراسیون 

گلف قرار گرفت.

دستاورد سلبریتی بودن در ورزش
حالا که در ادوار مختلف حضور ســلبریتی ها در عرصه مدیریتی ورزش بیشــتر شده، سؤال این 
است که عایدی و ارزش افزوده این حکم زدن ها برای فدراسیون های ورزشی چیست؟ جلب توجه؟ 
بیشتر دیده شدن رشــته های نوپا؟ اگر از علاقه سلبریتی ها به این رشته بگذریم، ظاهرا دلیل حضور 

آنها در رشــته هایی مانند وودبال و پدل آشــنایی بیشــتر افراد جامعه با چنین رشته هایی است که 
می توانند مدال آور باشــند اما خیلی شناخته شــده نیســتند پس طبیعی اســت که اگر حضور یک 
ســلبریتی بتواند دســتاوردی در این زمینه داشته باشد و باعث بیشــتر شناخته شدن رشته ای مانند 
وودبال شود، فدراسیون ها دریغ نخواهند کرد. از سوی دیگر حضور سلبریتی ها باعث جذب اسپانسر 
در این رشــته ها خواهد شــد، وعده ای که رضا گلزار در نشست خبری اش در فدراسیون تنیس داده 
بود. «مطمئن باشید که تیم ملی پدل سال آینده سورپرایزهایی دارد و دنبال کارهای بین المللی برای 
این رشــته هستیم. درباره جذب اسپانســر هرکاری که بتوانم دریغ نخواهم کرد و به دنبال طراحی 
شبکه به منظور پخش زنده مسابقات پدل هستیم». این در حالی است که دلیل حضور برخی دیگر 
از ســلبریتی ها صرفا علاقه آنها به این رشــته عنوان شده است و احتمالا تنها به دلیل جلب توجه 
خواهد بود. مسئله ای که رئیس یکی از فدراسیون های ورزشی بر آن تأکید کرد و شاید بتوان خوشامد 
و بیشتر دیده شدن رؤسای یک فدراسیون را هم دلیل دیگری برای این مسئله عنوان کرد. البته نباید 
نفع مالی احتمالی سلبریتی ها را هم در این موارد نادیده گرفت. سؤال اصلی که باید پرسیده شود 
این است که حضور درازمدت ســلبریتی ها در ورزش چه نفع و دستاوردی داشته است؟ از حضور 
هدیــه تهرانی در تای چی چوان تا حضور ارجمند در ورزش های زورخانه ای چه دســتاوردی برای 
این دو رشــته داشته است؟ باشگاه پرسپولیس چقدر از حضور پژمان بازغی استفاده کرد؟ سؤالاتی 
که شــاید پاســخش را هیچ کس نداند. درخصوص رشته پدل و حضور گلزار در این رشته به عنوان 
سرپرســت، ارسلان محمدی، ســرمربی تیم ملی پدل مدعی شده بود که امسال تور جهانی پدل را 
به میزبانی کشــورمان برگزار خواهیم کرد و حضور رضا گلزار در این زمینه به ما کمک خواهد کرد 
و آوردن اسپانســر که امروزه نیاز همه رشته های ورزشی برای شرکت در مسابقات به شمار می رود 
را با جدیت دنبال خواهد کرد و می توان با حضور او منتظر هرچه بیشــتر شناخته شــدن پدل ماند. 
برنامه هایی که احتمالا دیگر سلبریتی ها هم برای حضور مقتدرانه در فدراسیون های ورزشی  دارند یا 
به عبارت درست تر باید داشته باشند! ادعایی که از سوی فدراسیون ها به عنوان دلیل انتخاب هایشان 

مطرح شد و باید منتظر ماند و دید چقدر به حقیقت خواهد پیوست.

از  امیر  جدیدی و  محمدرضا گلزار  تا سالار عقیلی
سلبریتی ها  در  فدراسیون های  ورزشی  چه  می کنند؟

سفر روز پنجشــنبه ابراهیم رئیسی به ساری، مرکز استان 
مازندران، توجه به یک چهره ورزشــی شــاخص در ایران را 
بیشــتر کرده است: حسن یزدانی. رئیسی در شرایطی خودش 
را به فرودگاه ساری رســاند که پای پله های هواپیما چندین 
چهره به اســتقبالش رفته بودند. فارغ از افراد غیرورزشــی، 
حضــور دو کشــتی گیر زن و مرد در این مراســم مورد توجه 
رســانه های ورزشــی قرار گرفت. اولی، همان طورکه عنوان 
شد، حسن یزدانی، پرافتخارترین کشتی گیر ایران است. دیگری 
هم سپیده بابایی عضو تیم ملی کشتی آلیش زنان ایران بود. 
اگرچه درباره ملاقات این افراد با ابراهیم رئیسی در بدو ورود 
به ســاری مطالب چندانی عنوان نشــده ولی استقبال حسن 
یزدانی از ابراهیم رئیسی در دومین سفر او به مازندران مورد 
توجه قرار گرفته اســت. این توجه، بیشتر در فضای مجازی و 
گمانه زنی های رایج در این شبکه ها صورت گرفته ولی اینکه 
چرا اقدام جدید حســن یزدانی تا به این اندازه رسانه ای شده 
از آن دست ابهاماتی است که ظاهرا نمی شود پاسخ روشنی 
برایش پیــدا کرد. فضا مطابق با انتظار دو یا چند پاره شــده 
اســت؛ عده ای از حســن یزدانی انتقاد کرده اند که در فاصله 
تقریبــی دو ماه مانده به المپیک بهتر اســت خــودش را از 
هیاهوی اتفاقات سیاسی دور نگه دارد و تمرکزش را متوجه 
کشــتی کند. یزدانی بعد از عمل جراحی ســخت و دشواری 
که روی کتفش داشــته، به تازگی تمریناتش را از سر گرفته و 
قرار اســت به زودی به تورنمنتی در مجارستان اعزام شود تا 
میزان آمادگی اش مشخص شــود. نبودن دیوید تیلور، رقیب 
همیشــگی او در ســال های اخیر در پاریس، شانس رسیدن 
بــه مدال طلای یزدانی را افزایــش داده و از این رو تعدادی 
اعتقــاد دارند او به جای این ملاقات که در این مقطع چندان 

ضروری هم به نظر نمی رســید بهتر بود با سنجیدن عواقب 
احتمالــی، خودش را وارد چالش رســانه ای جدید نمی کرد. 
دوقطبی های مرسوم سیاسی در چنین ملاقات هایی هم دیگر 
موضوعی بود که دیدار حســن یزدانی با ابراهیم رئیســی را 
پررنگ کرده است. از سوی دیگر، عده ای هم با عادی خواندن 
این ملاقات از این گفته اند که بســیاری به دنبال دامن زدن به 
چندپارگی هســتند وگرنه از تصاویر مشــخص است که این 
مراســم یک استقبال ساده و خوشــامدگویی مرسوم یکی از 
چهره های مطرح اســتان با ابراهیم رئیســی است. از سوی 
دیگــر، تعدادی هم با اشــاره به «زبان بدن» حســن یزدانی، 
نوع ایســتادن او مقابل ابراهیم رئیســی را زیر سؤال برده اند 
که این مــورد موافق و مخالفان خاص خــود را دارد. بدون
 در نظر گرفتن چنین نقدهایی ولی تعدادی هم با اشــاره به 
این فاکتور که چنین فرصت هایی به خوبی می تواند زمینه را 
برای انتقال یک ســری خواسته ها فراهم کند، به این موضوع 
پرداخته انــد که کاش حســن یزدانی از فرصتی که داشــته 
اســتفاده کند و بتواند مشــکلات مردم را مستقیما به گوش 
ابراهیم رئیسی برساند. امری که البته در ویدئوی کوتاهی که 
منتشــر شــده وجود ندارد مگر اینکه به غیر از این دیدار حالا 
پرسروصدا، ملاقات دیگری هم در کار باشد. هرچند این یکی 
هــم با توجه به برنامه های متعددی که ابراهیم رئیســی در 
مازندران داشته، بعید است محقق شده باشد. باوجود تمام 
گمانه زنی های اخیر، نکته کمتر گفته شده درباره قاب دونفره 
جدیدی که از حســن یزدانی و ابراهیم رئیســی منتشر شده 
اینکه تعدادی به گونه ای با آن رفتار کرده و بازتابش داده اند 
که گویی برای اولین بار اســت که حســن یزدانی با ابراهیم 
رئیسی ملاقات می کند. از لابه لای اخباری که از سه سال اخیر 

تا به الان در فضای رسمی منتشر شده مشخص می شود که 
حداقل برای پنجمین بار اســت که حســن یزدانی و ابراهیم 
رئیســی در این مدت با یکدیگر ملاقات داشته اند. همان سال 
۱۴۰۰ که ابراهیم رئیسی برای اولین بار به مازندران در قامت 
سفرهای استانی رفته بود، حسن یزدانی به استقبالش رفت. 
آن هم با استایلی بسیار رسمی تر از ملاقات اخیر. چند ملاقات 
دیگر هم که در راستای برنامه های ورزشی رخ داده است؛ به 
طور مثال می توان به دیدار حســن یزدانی با ابراهیم رئیسی 
در مراســم اهدای مدال قهرمانان ایران اشــاره کرد. داستان 
اهــدای بازوبنــد پهلوانی هم که به قوت خود باقی اســت. 
مراسمی که دوباره باعث شد تصویری جدید از حسن یزدانی 
و ابراهیم رئیســی ثبت شــود. ملاقات به نسبت محدودتری 
هم در این ســال ها بین دو این نفر صورت گرفته که این یکی 
مربوط به حضور تعدادی از ورزشکاران در ملاقات با ابراهیم 
رئیسی اســت. اتفاقا تصویر معروفی هم از این دیدار منتشر 
شــده که یزدانی و یک کشــتی گیر دیگر را کــه روی زمین در 
کنار ابراهیم رئیسی نشسته اند نشان می دهد. همان تصویری 
که ظاهرا دست نوشــته ای به دست ابراهیم رئیسی رسیده و 
او در حضور این دو نفر مشــغول خواندن آنهاســت. به این 
ترتیب، باز هم با تأکید بر اخبار منتشرشده در مجاری رسمی، 
دیدار روز پنجشــنبه حســن یزدانی و ابراهیم رئیسی حداقل 
پنجمین ملاقات این دو در ســه سال اخیر محسوب می شود. 
حــال اینکه چرا این قــاب دونفره پنجم بــا چنین هیاهویی 
مواجه شــده می تواند ریشــه در علل مختلف داشته باشد. 
تغییر رویکرد اجتماعی در ســال اخیر یا نزدیکی رقابت های 
المپیــک، احتمالا دو دلیل عمده ای اســت که ملاقات پنجم 

حسن یزدانی با ابراهیم رئیسی را خبرساز تر کرده است.

چرا اقدام جدید قهرمان کشتی، فضای مجازی را به هم ریخت
پنجمین قاب دونفره حسن یزدانی و ابراهیم رئیسی

بایرلورکوزن – آگزبورگ ۱۷:۰۰
دورتموند – دارمشتات ۱۷:۰۰

هوفنهایم – بایرن مونیخ ۱۷:۰۰

لچه – آتالانتا ۱۹:۳۰
تورینو – میلان ۲۲:۱۵

براگا – پورتو ۲۳:۰۰

برنامه

وری
جمه

ست 
ی ریا

رسان
لاع 

ه اط
ایگا

ی،پ
جاد

ید س
: سع

کس
 ع


